



Laporan Penilaian | PROF. MADYA DR. MUHAMAD FAZIL BIN AHMAD

Tarikh Cetakan : 08-04-2025 15:55:48

Sesi : SEM I 2024/2025

CDA20403 - METODOLOGI DAKWAH

Bil. Calon	111
Bil. Responden	103
Peratus Responden	92.79%

PURATA
4.68
93.6 %

BAHAGIAN C - PENILAIAN KURSUS

SOALAN	1 . Hasil pembelajaran kursus diterangkan dengan jelas pada awal semester.	2 . Hasil pembelajaran bagi setiap topik diterangkan secara jelas di awal aktiviti pembelajaran.	3 . Kandungan kursus bertepatan dengan hasil pembelajaran kursus.	4 . Aktiviti pembelajaran bertepatan dengan hasil pembelajaran kursus.	5 . Kursus ini mempunyai aktiviti pembelajaran yang berorientasikan komuniti.	6 . Bahan rujukan berkaitan kursus adalah mencukupi.	7 . Pentaksiran kursus bersesuaian dengan hasil pembelajaran.	8 . Pentaksiran kursus bersesuaian dengan aktiviti pembelajaran.	9 . Kursus ini mempersiapkan diri saya untuk bersaing pada masa hadapan.	10 . Kursus ini mempunyai input daripada pelbagai disiplin ilmu.
PURATA	4.66	4.66	4.68	4.69	4.68	4.68	4.69	4.67	4.66	4.67
MOD	5	5	5	5	5	5	5	5	5	5
PURATA BAHAGIAN C	4.67									

BAHAGIAN D - PENILAIAN PENGAJARAN

SOALAN	1 . Pensyarah berpengetahuan dalam bidang pengajaran.	2 . Pensyarah membuat persediaan sebeum pengajaran.	3 . Pensyarah menyampaikan pengajaran dengan jelas.	4 . Pensyarah menggunakan pelbagai kaedah pengajaran.	5 . Pensyarah menggunakan pendekatan pembelajaran yang berfokuskan pelajar.	6 . Proses pengajaran dan pembelajaran bersifat interaktif.	7 . Pensyarah memberi maklum balas terhadap aktiviti pembelajaran.	8 . Pelajar berpeluang memberi maklum balas terhadap aktiviti pembelajaran.	9 . Pensyarah menggunakan penyampaian yang berasaskan teknologi IR4.0 (Kahoot, Kelip, Virtual Reality, Artificial Intelligence dan lain-lain).	10 . Pensyarah mengadakan kelas mengikut waktu yang ditetapkan di dalam jadual.
PURATA	4.7	4.71	4.72	4.65	4.68	4.65	4.68	4.72	4.73	4.71
MOD	5	5	5	5	5	5	5	5	5	5
PURATA BAHAGIAN D	4.7									

KOMEN ATAU CADANGAN

SOALAN. Jika anda mempunyai sebarang cadangan, sila nyatakan di dalam ruangan yang disediakan. :-

Cuma nak cakap kesian kat prof sbb tak semua masuk time kelas online, harap unisza faham mengapa antropologi tak memerlukan kelas online untuk tahun akhir.

Kekalkan pensyarah yang sedia ada kerana penyampaian ilmu dan isin sangat jelas, mudah difahami iaitu prof madya, dr muhamad fazil ahmad dan pertimbangkan penambahan masa pembelajaran bagi subjek metodologi dakwah.

Dr fadzil is the bestt !!

Saya sangat suka belajar dengan prof. fazil kerana menerangannya begitu detail dan jelas setiap topik yang diajar.

Takda komen, saya suka cara prof mengajar dan terangkan mengenai sesuatu topik sebab sangat senang nak faham, terima kasih banyak-banyak prof

Terima kasih prof atas tunjuk ajar

Terima kasih prf untuk segala ilmu yang dicurahkan kepada kami... maafkan salah silap kami dan halalkan ilmu yang prof ajarkan ya! doakan kami dekan untuk setiap sem dan dapat 4.00 untuk subjek proff aaminnn

Terbaik,alhamdulillah

Terima kasih prof, saya minta halalkan dan keberkatan dari prof atas ilmu yang dicurahkan kepada kami semua. semoga urusan prof sentiasa dipermudahkan. aamiin ya rabb.

Tiada suasana belajar yang real/tradisional seperti di kelas. pelajar tidak dapat berinteraksi langsung dengan pensyarah dan rakan, menyebabkan mereka kurang fokus dan motivasi. aktiviti praktikal seperti eksperimen atau latihan juga sukar dilakukan, menjadikan pembelajaran kurang menarik dan kurang berkesan, tapi alhamdulillah pensyarah yang pembawakan profesional mengajar sedikit sebanyak menutup kekurangan belajar atas talian ini.

Alhamdulillah

Semoga dr dipermudahkan segala urusan dan diberikan kesihatan yang baik.

Terbaik prof, sangat jelas dalam menerangkan dan menyampaikan pengajaran, penyampaiannya bukan semata-mata untuk adakemik tetapi untuk panduan dalam kehidupan seharian. terima kasih prof

Berpuas hati dengan subjek ini ! saya berasa gembira kerana dapat mempelajari teknologi baharu seperti menghasilkan video ai dan sebagainya ! terima kasih prof 😊

Saya berharap dapat belajar lgi dengan prof, terima kasih prof !

Terima kasih prof, may allah bless you

Terbaik, cara penyampaian prof

Tiada

Tiada cadangan tetapi saya ingin mengucapkan terima kasih kepada prof atas segala usaha dan dedikasi dalam menyampaikan ilmu kepada kami. bimbingan dan nasihat prof sangat membantu saya dalam memahami subjek dengan lebih mendalam.

Baik dan memahami